Lidwoorden

In het Engels zet je geen bepaald lidwoord voor een zelfstandig voornaamwaard als deze op een algemene manier gebruikt wordt, in het Nederlands gebruiken we er dan vaak wel een.

De prijzen zijn omhooggevlogen.
Prices have rocketed.

De mensen praten te veel.

People talk too much.

Ik hou van muziek/ de natuur/
I like music/nature/life in a big town.

het leven in een grote stad.

Veel mensen zijn bang voor

Many people fear death.

de dood.

In de lente herleeft de natuur.

In spring nature revives.

Als je seizoenen op een algemene manier gebruikt mag je ook een bepaald lidwoord gebruiken:

I often have a cold in (the) winter.

In (the) spring nature revives.

Nog wat voorbeelden:

De hemel/ de hel


Heaven/hell

Het nageslacht


posterity

De samenleving


society

Het onderwijs



education

Het parlement



Parliament

De mensheid



mankind

Het geluk



happiness

De Engelse literatuur


Enlish literature

De Engelse geschiedenis

English history

De concurrentie


competition

Het gebruik van lidwoorden bij woorden als ‘school’, ‘kerk’, etc.

Je gebruikt in het Engels geen lidwoorden bij woorden als school, college, university, church, hospital, prison en town als het over het gebruik gaat:

De school begint om 8:30.

School begins at 8.30.

Ze gaat naar de universiteit.

She goes to university.

Ze gingen vaak naar de kerk.

They often went to church.

Ze werd naar het ziekenhuis

She was taken to hospital.

gebracht.

Hij zit in de gevangenis.

He’s in prison

Hij is niet in de stad.


He’s not in town.

Je gebruikt wel een lidwoord als je spreekt over een bepaald gebouw:

We live opposite the school/the church/the hospital.

The old centre of the town is very interesting.

Lidwoorden en maaltijden:

Je gebruikt geen lidwoord voor de namen van maaltijden:

Het ontbijt was gewoonlijk om half acht.
Breakfast was usually at half past seven.

Als je naar de kwaliteit van een maaltijd verwijst, of naar een specifieke gelegenheid, dan gebruik je weer wel een lidwoord:

The breakfast they serve is very good.

The dinner given to celebrate their silver wedding was excellent.

Lidwoorden en vervoersmiddelen:

Je gebruikt geen lidwoord voor de naam van een vervoersmiddel als je daarvoor het woordje by hebt staan:

Ik ga altijd met de fiets.

I always go by bike.

Ze gingen met het vliegtuig/

They travelled by

de trein/boot/bus/auto/fiets.

plane/train/boat/bus/car/bike.

Lidwoorden en geografische namen:

Je gebruikt over het algemeen geen lidwoorden bij geografische namen:

De Ben Nevis.



Ben Nevis

De Vesuvius



Vesuvius

De Mount Everest


Mount Everest

Het Erie meer



Lake Erie

De rivier de Thames


The river Thames

De rivier de Rijn


The river Rhine.

Maar :

The Jungfrau, the Matterhorn, the Thames, the Rhine.

Er zijn ook gevallen waar je wel een lidwoord in het Engels gebruikt, maar niet in het Nederlands:

Antartica



the Antartic

West-Indie 



the West Indies

Nederland



the Netherlands

Het gebruik van lidwoorden bij talen:

Het Engels gebruikt geen lidwoorden als je over talen spreekt:

Zeg het in het Engels.


Say it in English.

Vertaal deze brief uit het

Translate this letter from

Nederlands in het Frans.

Dutch into French.

Het gebruik van lidwoorden bij ‘most’ en ‘half’:

Je gebruik bij het woordje ‘most’ geen lidwoord als de betekenis “het grootste gedeelte van” is.

De meeste van zijn vrienden

Most of his friends had moved.

waren verhuisd.

De meeste mensen bleven thuis.
Most people stayed at home.

Wanneer met ‘most’, “meer dan alle andere”  bedoeld wordt, dan gebruik je wel een lidwoord:

Iedereen weet dat hij hier het

Everyone knows that he does the
meeste werk doet.


most work here.

Hij heft het meeste geld.

He has the most money.

Je gebruikt bij het woordje ‘half’ nooit een lidwoord.

In het Engels wel een lidwoord en het Nederlands niet:

Je gebruikt in het Engels wel een lidwoord maar in het Nederlands niet voor:

De namen van muziekinstrumenten:

Speel jij piano/gitaar?


Do you play the paino/the guitar?

Een zelfstandignaamwoord + of:

Op advies van



on the advice of

Op verzoek van


at the requiest of

In naam van



in the name of

Gevaar lopen te


run the risk of(+-ing vorm)

Bij sommige uitdrukkingen:

Alarm slaan



raise the alarm

In stemming brengen


put to the vote

Mode zijn/worden


be/become the fashion

In dienst gaan



join the army

